
Protokół Nr 37

Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się 

w dniu 8 października 2014r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Janusz Getka -  przewodniczący komisji

2. Krzysztof Kłębek -  członek

3. Edward Kryszkiewicz -  członek

4. Bogdan Kujawski -  członek

5. Zbigniew Stańczak -  członek

6. Justyna Wątorska -  Parzydło -  członek

W posiedzeniu komisji uczestniczył - Pan , pan -

właściciele cukierni z terenu gminy Dąbrówka, p .Michał Strzelecki - insp. ds. Gospodarki 

odpadami a także pan Wójt -  Tadeusz Bulik i Z-ca wójta p. Zenon Zadrożny.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał pan Janusz Getka, powitał zebranych i przedstawił 

porządek obrad.

1. Rozpatrzenie podań.

2. Sprawy różne.

Ad. 1 pan Wójt poinformował, że do Zakładu Gospodarki Komunalnej wpłynął wniosek o 

udostępienie pomieszczeń znajdujących się na piętrze w ośrodku zdrowia w Kuligowie. Firma 

która chce wydzierżawić pomieszczenia planuje świadczyć w nich zabiegi rehabilitacyjne w 

ramach NFZ. Aktualnie pomieszczenia zajmuje biblioteka społeczna, z której usług korzysta 

wielu mieszkańców. Wójt zwrócił się do członków komisji o zajęcie stanowiska w ww. 

temacie.

W dalszej części swojej wypowiedzi p. Wójt nawiązał do tematu budowy nowych linii 

oświetlenia ulicznego w Dręszewie, Laskowie i Ludwinowie i poinformował, że zostały 

złożone wnioski o wydanie pozwolenie na budowę, ale prawdopodobnie będzie brakować 

środków na wykonanie tego zadania.

Następnie przystąpiono ponownie do rozpatrzenia pism miejscowych cukierników którzy 

domagają się zmiany w regulaminie utrzymania czystości i porządku publicznego tj. 

zwolnienia ich z obowiązku posiadania pojemników dla pracowników oraz obniżenia stawki 

za odbiór odpadów dla pojemników 1100 1.

Odnosząc się do ww. pism p Michał Strzelecki, wyjaśnił że wprowadzenie zmian w 

regulaminie nie jest możliwe, ponieważ byłoby to sprzeczne z ustawą o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach. Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy, Z-ca Wójta wyjaśnił, że 

zwolnienie przedsiębiorców z obowiązkuć posiadania koszy dla pracowników skutkowałoby 

brakiem możliwości pobierania opłat od mieszkańców działek letniskowych.



Odnośnie obniżenia stawki za pojemniki 1100 1. p. Michał Strzelecki wyjaśnił, że firmy które 

złożyły podania nie korzystają z takich pojemników i nie są zobligowane do korzystania z 

takich pojemników. W ramach gminnego systemu gospodarowania odpadami przedsiębiorcy 

zobligowani są do oddawania odpadów powtających w związku z zatrudnianiem przez nich 

pracowników i odpadów od klientów. Odpady produkcyjne przedsiębiorcy muszą 

odprowadzać we własnym zakresie.

Głos zabrał p. który powiedział, że dziwi go fakt takiego samego

traktowania działkowiczów i podmiotów gospodarczych. Zdaniem p. Wilkowskiego powinno 

się wprowadzić zróżnicowanie w opłatach za odpady wyprodukowane przez pracowników w 

zależności od liczby zatrudnionych osób.

P. . powiedział, że kwestia intpretacji ustawy jest bardzo różna co

widać na przykładzie naszej Gminy. Traktowanie budynków, w których prowadzona jest 

działalność gospodarcza jako niezamieszkanych, a które są użytkowane przez cały rok tak 

samo, jak budynków letniskowych które są zamieszkiwane tylko okresowo, jest trochę 

dziwne. Zdaniem p. Gmina powinna wykazać więcej dobrej woli w stosunku

do właścicieli niewielkich zakładów takich jak cukiernie i nie wprowadzać opłaty za odpady 

generowane przez pracowników.

Po wysłuchaniu wypowiedzi cukierników i opinii pracownika urzędu p. Strzeleckiego Wójt 

zasugerował, aby na najbliższą sesję rady radca prawny przygotował opinię dotyczącą 

możliwości wyłączenia działalności gospodarczej z obowiązku ponoszenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od pracowników i klientów. Wójt zaproponował 

również, aby komisja przeanalizowała sktuki obniżenia stawki za pojemnik 120 1 z kwoty 40 

zł na 30 zł.

Pan Michał Strzelecki poinformował, że obniżenie stawki dla przedsiębiorców o 10 zł 

spowoduje zmniejszenie wpływów do budżetu kwotę 8 500,00 zł w skali roku.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie 2 wnioski:

1. przygotowanie przez radcę prawnego interpretacji na temat możliwości wyłączenia 

działalności gospodarczej z ponoszenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

nieruchomości niezamieszkanych

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie / 6 „za” /

2. obniżenia dla przedsiębiorców stawki za pojemnik 120 1 z kwoty 40 zł na 30 zł.

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty w następujący sposób -  3 głosy „za”, 2 głosy 
„przeciw: 1 głos” wstrzymujący”.

W dalszej kolejności były rozpatrywane podania:

- działkowiczów ze wsi Ślężany o przedłużenie oświetlenia ulicznego na ulicy Ślężańskiej.



Ponieważ podanie było skierowane do Wójta, udzielił on zainteresowanym pisemnej 

odpowiedzi, która została odczytana i w pełni zaakceptowana przez członków komisji. 

Podanie może zostać rozpatrzone w roku 2015.

- Mazowiecki urząd Wojewódzki - pismo z prośbą o rozważenie możliwości wystosowania 

zaproszeń dla Polaków ze wschodu.

W tej sprawie Komisja uznała, że potrzebuje wicej informacji i postanowiła przekierować 

pismo do Wójta.

- Rada Miasta Kobyłka pismo dotyczące poparcia inicjatywy społecznej „”Chirurgia 

dziecięca dla Wołomina”

W nawiązaniu do ww. pisma został przygotowany projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

stanowiska dotyczącego poparcia inicjatywy “ Chirurgia dziecięca dla Wołomina”

Przedmiotowy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie.

Na tym protokół zakończono-

Przewodniczący komisji 

Janusz Getka


